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Protokół nr XXIV 
z posiedzenia Rady Gminy Osiek 

odbytego w dniu 18 września 2017 r. 
Miejsce obrad – Urząd Gminy Osiek godz. 18.00 

 
W posiedzeniu udział wzięło 13 radnych, lista obecności w załączeniu do protokołu. 

 
Ad. 1  Otwarcia sesji dokonał Wiceprzewodniczący Rady Artur Skalski. 
 
Ad. 1a) Na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad. 
 
Ad. 1b) Wójt złożył wniosek o dodanie do porządku obrad punktu w sprawie pomocy finansowej dla 

Powiatu Starogardzkiego.  
Wiceprzewodniczący odczytał zmieniony porządek obrad.  

 
Uwag nikt nie wniósł.  
 
Przeprowadzono głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad.  
Oddano głosów: 
Za przyjęciem porządku obrad:   - 13 radnych 
Przeciw:     - 0 radnych 
Wstrzymało się:    - 0 radnych 
 
Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad. 1c) Wiceprzewodniczący zapytał, czy są uwagi do protokołu z poprzedniej sesji.  
 
Uwag nikt nie wniósł.  
 
Wiceprzewodniczący zarządził głosowanie. 
Za przyjęciem protokołu głosowało:  - 13 radnych 
Przeciw:     - 0 radnych 
Wstrzymało się:    - 0 radnych 
 
Protokół z poprzedniej sesji nr XXIII z 22 czerwca 2017 r. został przyjęty większością głosów. 
 
Ad. 2  Uchwała w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Społecznej.  
Uchwałę omówił Wójt Janusz Kaczyński. 
Do komisji społecznej dołączyła Radna Bożena Chyła. 
 
Uwag nikt nie wniósł.  
Obie komisje są za przyjęciem uchwały. 
 
Wiceprzewodniczący zarządził głosowanie nad proponowaną uchwałą.  
Oddano głosów: 
Za przyjęciem uchwały głosowało:  - 13 radnych 
Przeciw:     - 0 radnych 
Wstrzymało się:    - 0 radnych 
 
Uchwała nr XXIV/143/2017 została przyjęta jednogłośnie. 
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Ad. 3  Uchwała w sprawie zmiany uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji celowych na usuwanie 

wyrobów zawierających azbest. 
Proponowaną uchwałę omówił Wójt Janusz Kaczyński. 
Dotychczas można było składać wnioski do pewnego momentu, po zmianie będzie można wnioski 
składać przez cały rok. 
 
Uwag nikt nie wniósł.  
Obie komisje są za przyjęciem uchwały. 
 
Wiceprzewodniczący zarządził głosowanie nad proponowaną uchwałą.  
Oddano głosów: 
Za przyjęciem uchwały głosowało:  - 13 radnych 
Przeciw:     - 0 radnych 
Wstrzymało się:    - 0 radnych 
 
Uchwała nr XXIV/144/2017 została przyjęta jednogłośnie. 
 
Ad. 4  Uchwała w sprawie zniesienia formy ochrony przyrody z drzew będących pomnikami przyrody. 
Proponowaną uchwałę omówił Wójt Janusz Kaczyński. 
Wniosek o wycięcie dwóch drzew będących pomnikami przyrody złożyło Nadleśnictwo. Drzewa 
są w złym stanie i stanowią zagrożenie. 
Pytanie zadała Radna Beata Szeible – czy nadanie statusu pomnika przyrody wymaga konsultacji 
z właścicielami posesji i sąsiadami tej nieruchomości.  
Odpowiedzi udzielił Wójt Janusz Kaczyński – będzie to tematem dyskusji w czasie ustanawiania 
nowych pomników przyrody. 
Pytanie zadała Radna Teresa Eggert – czy musimy ustanowić pomniki przyrody w miejsce 
usuwanych. Odpowiedzi udzielił Wójt Janusz Kaczyński – nie ma takiego wymogu, ale warto chronić 
stare drzewa. 
 
Uwag nikt nie wniósł.  
Obie komisje są za przyjęciem uchwały. 
 
Wiceprzewodniczący zarządził głosowanie nad proponowaną uchwałą.  
Oddano głosów: 
Za przyjęciem uchwały głosowało:  - 12 radnych 
Przeciw:     - 0 radnych 
Wstrzymało się:    - 1 radny 
 
Uchwała nr XXIV/145/2017 została przyjęta większością głosów. 
 
Ad. 5  Uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy Osiek na 2017 rok. 
Proponowaną uchwałę przedstawił Skarbnik Gminy Andrzej Krzywiński.  
Uchwała została szczegółowo omówiona na posiedzeniu połączonych komisji. Zmiany w budżecie 
dotyczą zwiększenia dochodów, zmian w planie wydatków, zmiany załącznika inwestycyjnego, 
aktualizacji załącznika dotyczącego dotacji podmiotowych oraz aktualizacji załącznika dotyczącego 
dotacji dla jednostek samorządu i dla jednostek spoza sektora finansów publicznych.  
 
Uwag nikt nie wniósł.  
Obie komisje są za przyjęciem uchwały. 
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Wiceprzewodniczący zarządził głosowanie nad proponowaną uchwałą.  
Oddano głosów: 
Za przyjęciem uchwały głosowało:  - 12 radnych 
Przeciw:     - 0 radnych 
Wstrzymało się:    - 1 radny 
 
Uchwała nr XXIV/146/2017 została przyjęta większością głosów. 
 
Ad. 6  Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Osiek. 
Proponowaną uchwałę przedstawił Skarbnik Gminy Andrzej Krzywiński.  
Uchwała została szczegółowo omówiona na posiedzeniu połączonych komisji. Zmiany polegają 
na aktualizacji pozycji zgodnie ze zmianami w budżecie. 
 
Uwag nikt nie wniósł 
Obie komisje są za przyjęciem uchwały. 
 
Wiceprzewodniczący zarządził głosowanie nad proponowaną uchwałą.  
Oddano głosów: 
Za przyjęciem uchwały głosowało:  - 12 radnych 
Przeciw:     - 0 radnych 
Wstrzymało się:    - 1 radny 
 
Uchwała nr XXIV/147/2017 została przyjęta większością głosów 
 
Ad. 7  Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Czersk. 
Proponowaną uchwałę omówił Wójt Gminy Janusz Kaczyński.  
Uchwała dotyczy udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji dla Gminy Czersk. Uchwała została 
szczegółowo omówiona na posiedzeniu połączonych komisji. 
 
Uwag nikt nie wniósł.  
Obie komisje są za przyjęciem uchwały. 
 
Wiceprzewodniczący zarządził głosowanie nad proponowaną uchwałą. 
Oddano głosów: 
Za przyjęciem uchwały głosowało:  - 13 radnych 
Przeciw:     - 0 radnych 
Wstrzymało się:    - 0 radnych 
 
Uchwałą nr XXIV/148/2017 została przyjęta jednomyślnie. 
 
Ad. 8  Uchwała w sprawie pomocy finansowej dla Powiatu Starogardzkiego. 
Proponowaną uchwałę omówił Wójt Gminy Janusz Kaczyński i Skarbnik Gminy Andrzej Krzywiński. 
 
Uwag nikt nie wniósł.  
Obie komisje są za przyjęciem uchwały. 
 
Wiceprzewodniczący zarządził głosowanie nad proponowaną uchwałą.  
Za przyjęciem uchwały głosowało:  - 10 radnych 
Przeciw:     - 0 radnych 
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Wstrzymało się:    - 3 radnych 
 
Uchwała nr XXIV/149/20107 została przyjęta większością głosów. 
 
Ad. 9  Przyjęcie informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy Osiek za I półrocze 2017 roku. 
Informację o przebiegu wykonania budżetu przedstawił Skarbnik Gminy Andrzej Krzywiński. 
Opinia RIO w sprawie wykonania jest pozytywna i nie wniesiono żadnych uwag. 
 
Ad. 10  Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności międzysesyjnej. 
Zadano pytania: 
Radny Wojciech Cherek zadał pytanie o ew. dług wobec  ZUOK Stary Las – gmina długu wobec 
ZUOK nie ma. 
Radna Teresa Eggert zadała pytanie o terminale POS – na obecną chwilę nie podjęto decyzji 
o zainstalowaniu terminala w urzędzie, kłopotliwa jest identyfikacja płatności. 
Radna Teresa Eggert zadała pytanie o zakup busa – zaplanowano zakup przy udziale środków 
z PFRON w przyszłym roku. 
 
W trakcie dyskusji z udziałem kilku Radnych Wójt przedstawił szerzej tematy dotyczące:  
- ofert pracy firmy Iglotex oraz zainteresowania nimi,  
- budowy chodnika w miejscowości Głuche i udziału Gminy we współfinansowaniu inwestycji, 
- ewentualnej budowy stacji uzdatniania wody w Osieku. 
 
Radny Roman Kłos zadał pytanie o realizację projektu plaży – obecnie nie ma programów, dzięki 
którym można uzyskać dofinansowanie takich projektów, mają się pojawić niebawem. Jeżeli taki 
konkurs się pojawi, nasza Gmina jest już gotowa do startu w nim. 
Radna Teresa Eggert zadała pytanie o przystanek dla pociągów dalekobieżnych w Smętowie – taki 
pomysł się pojawił ze względu na dużą odległość pomiędzy Tczewem a Laskowicami Pomorskimi. 
Może taka zmiana pojawi się wraz z nowym rozkładem. 
 
Ad. 11  Interpelacje radnych. 
Nie złożono żadnej interpelacji. 
 
Ad. 12  Odpowiedzi na interpelacje radnych. 
Na poprzedniej sesji nie złożono interpelacji. 
 
Ad. 13  Wolne wnioski. 
 
Radny Ryszard Nadolny złożył wniosek o budowę progów zwalniających na ul. Kwiatowej lub 
o przywrócenie jej jako dwukierunkowej – odpowiedzi udzielił Wójt – projekt budowy będzie 
rozważany. 
 
Radny Roman Kłos złożył wniosek o sprawdzenie oznakowania i budowę barier ochronnych na 
zakręcie w Wycinkach. 
 
Radny Artur Skalski zapytał o koszt budowy łącznika w szkole – odpowiedzi udzielił Wójt – ok. 
2 mln zł czyli 3.500 zł/m2. 
 
Radna Justyna Kruk zadała pytanie o naprawę drogi do Radogoszczy – odpowiedzi udzielił Wójt – 
naprawa jest zaplanowana, ale wymaga lepszej pogody. 
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Radna Bożena Chyła zadała pytanie o naprawę drogi do Kopytkowa – odpowiedzi udzielił Wójt – 
naprawa leży w gestii Starostwa. 
 
Radny Artur Skalski zapytał pytanie o tryb aplikowania o fundusze unijne m.in. na budowę łącznika 
szkoły – odpowiedzi udzielił Wójt – aplikowanie wiąże się z posiadaniem środków własnych, 
priorytetów i co najważniejsze – od posiadanej dokumentacji, która jest w trakcie tworzenia. 
 
Radna Teresa Eggert dodała, że prowizoryczna naprawa dachu w szkole jest stratą środków, trzeba 
wykonać to kompleksowo. 
 
Wójt przedstawił zakres budowy kanalizacji w aglomeracji Wycinki. Koszt rozbudowy kanalizacji 
o tzw. Małe Wycinki to 215.000 zł (bez przyłączy). Rozbudowa do końca wsi Wycinki to prawie 
390.000 zł. Nie wpłynęła wycena w sprawie rozbudowy sieci do miejscowości Jaszczerz. 
Wywiązała się dyskusja na temat budowy kanalizacji i problemów z dotrzymaniem terminów. 
 
Radny Artur Skalski odczytał informację firmy MEDICAL w sprawie nocnej i świątecznej opieki 
medycznej. 
 
Ad. 14  Wiceprzewodniczący obrad zamknął XXIV sesję – godzina 19:20. 
 
 
Protokołowała : 
Joanna Chabowska      Wiceprzewodniczący Rady Gminy 
               Artur Skalski 
 


